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Närvarande: Ann-Louise Borking, Liselott Lagesson, Jeanette Väfors, Emelie Borking, Sara 
Emretsson Olsson, Linn Stillman,  
Frånvarande: Cina Jonasson, Annika Stigeberg 

 

1. Mötet öppnas 
 

2. Val av ordförande och sekreterare 
Ann-Louise och Sara 
 

3. Val av justerare 
Lotta 

4. Dagordning 
Godkändes  
 

5. Föregående protokoll 
Protokollet gicks igenom i minnet då inget protokoll hittades. 
 

6. Ekonomi 

- Status 
Kassör Lotta informerade om att 60 605:30 kronor finns på föreningens konto. En hel 
del medlemsavgifter har betalats in. 
Utgifter som vi vet kommer: en faktura på 1250 kronor ska betalas. Fem personer 
kommer gå en sekretariatsutbildning – kostnaden är 200 kronor x 5=1000 kronor 
Linn Stillman har basutbildning i Svenska Ridsportförbundets regi. Styrelsen beslutar 
under sittande möte att föreningen står för den kostnaden (700:-) Linn redovisar sitt 
utlägg med kvitto till kassör Lotta. 
 

7. Anmälda ärenden  

- Rutin godkänna medlemsansökan, inbetalning medlemsavgift, information till 
IdrottOnline 
Två medlemsansökningar har nyligen kommit in via IdrottOnline. Ingen av föreningens 
tre administratörer (Sandra OR, Jeanette V eller Sara EO) har godkänt ansökningarna. 
Dock säger systemet att ”inga ansökningar finns att godkänna”. Detta behöver redas ut. 
Föreningen (och styrelsen) behöver också få till en bättre rutin för att synkronisera 
medlemsansökningar, inbetalning av medlemsavgifter och tävlingslicensansökningar. 
Styrelsens beslutar är att kassören ska ha administratörsrättigheter i IdrottOnline och att 
det främst ska vara kassören som godkänner ansökningar och i samband med det 
också stämmer av att medlemsavgiften är betald. Samma sak ska också gälla 
licensansökningar. Styrelsen beslutar detta för att få bättre koll på att inga medlemmar 
”faller mellan stolarna”. 
Sara tar kontakt med Ridsportförbundet för att reda ut vad som hänt med 
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medlemsansökningarna och i samband med detta ber hon även om en introduktion till 
systemet IdrottOnline och Tävlingsdatabasen.  Sara pratar även med Sandra om detta 
då det i dagsläget är Sandra som godkänner tävlingslicenser. 
 

- Årsmötesstatus, ordförande dokumentation, förtäring, anmälan mm mm 
Årsmötesdagordning, verksamhetsberättelse, verksamhetsplan och från 
ridsportförbundet föreslagna stadgeändringar gås igenom och godkänns. Sara ansvarar 
för att handlingarna skrivs ut och sätts i föreningspärmen i Stall Mellanskogen samt att 
de anslås på webben (Norrby RS:s webbplats på IdrottOnline). 
 
Lotta informerar om att få anmälningar kommit in. Styrelsen beslutar att påminna på 
webbplats och i olika sociala medier. 
 
Lotta har undersökt olika alternativ för förtäring (smörgåstårta). Styrelsen är överens om 
att vi anlitar Hemköp i Kolbäck då vi gärna vill använda lokala företag. (Förhoppningar 
finns om eventuell sponsring av Lag-SM i fälttävlan.) 
 
Sara kollar med Annika Jansson i första hand och Nils Bylon i andra hand om någon av 
dem kan agera mötesordförande på årsmötet. 
 

8. Rapporter/Informationsärende 

- Lag-SM Fälttävlan status 
Kort info om att ett första möte med ”organisationsgruppen” hållits och att olika 
ansvarsområden delats ut. 
 
Det finns nu en webbplats publicerad för lag-SM i fälttävlan 2020; 
https://norrbyrsfalttavlan.wordpress.com/. Sara går igenom lite principer, funktioner och 
strukturtänk med webbplatsen och webbsidorna. Styrelsen har inför mötet ombetts att 
faktagranska webbplatsen och under mötet godkänns att webbplatsens adress (länk) 
nu börjar spridas allmänt (via bland annat sociala medier). Sara informerar också om att 
det finns ett Facebookevenemang för arrangemanget på föreningens officiella 
Facebooksida (Norrby Ryttarsällskap). 
 

Sara och Lotta ska sätta sig och spåna på olika sponsorpaket. Sara ska kolla upp vad 
Charlotte Röhfors tar för tillverkning av banhoppningshinder. Ann-Louise och Emelie 
kollar upp kostnad för tillverkning av olika terränghinder. 
 
Ann-Louise informerar om att Jocke Graning på Westerqwarn är tillfrågad och har 
svarat positivt på frågan om att arrangera ryttarfesten. Styrelsen ger Ann-Louise i 
uppdrag att teckna avtal med Westerqwarn. 

- Equipe behörighet? 
Denna fråga tas upp direkt med Daniella Sandin på tisdag nästa vecka då delar av 
styrelsen (Ann-Louise, Sara och Emelie) kommer gå samma kurs som Daniella. Vi 
behöver reda ut vilka som har och ska ha kunskap och inlogg till systemet Equipe. 
Särskilt viktigt inför lag-SM.  

https://norrbyrsfalttavlan.wordpress.com/
https://norrbyrsfalttavlan.wordpress.com/
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- Idélåda? 
Denna punkt avvaktar vi med att ta upp på dagens möte. Ingen av närvarande 
medlemmar har koll på vad som hänt i detta ärende. 
  

9. Diskussion 
Apropå Ridsportförbundets nya rutiner för betalning av anmälningsavgifter till 
tävlingar  
Styrelsen diskuterade att vissa arrangörer hittills valt att inte använda det nya 
betalsystemet. De tar istället direktbetalningar via till exempel swish. Styrelsen är överens 
om att detta inte är en varken möjlig eller önskvärd lösning för oss under vårt arrangemang 
i höst (lag-SM). Kassör Lotta och ordförande Ann-Louise jobbar däremot vidare på att 
ansluta föreningen till det ”officiella” betalsystemet. 

 

10. Övriga Frågor  
Webbplatsen  
Sara har nu administratörsbehörighet till Norrby Ryttarsällskaps webbplats (hemsida) på 
IdrottOnline. Sara kommer börja gå igenom och rensa på webbsidor. 
 
Höjd medlemsavgift? 
Det har kommit information från Ridsportförbundet att försäkringspremien (som är inbakad i 
avgiften föreningar betalar till SvRf) eventuellt kommer att höjas inom några år. Det skulle 
då röra sig om en höjning på kanske 20 kronor. En höjning av medlemsavgift måste tas upp 
i god tid, och medlemmarna måste få säga sitt om ett eventuellt förslag (på ett årsmöte) 
därför uppmanar nu SvRf medlemsföreningarna att ta upp frågan i god tid. Styrelsen 
diskuterar frågan men kommer fram till att Norrby RS i dagsläget inte har beg´hov av att 
höja medlemsavgiften. Än så länge täcks förbundets avgifter av vår medlemsavgift, även 
vid en eventuell höjning. 
Styrelsen beslutar att lämna frågan därhän och alltså inte lyfta frågan om förändring av 
medlemsavgift på årsmötet. 
 

11. Nästa möte 
Inget nytt datum för styrelsemöte bestämdes. Efter årsmötet får den nya styrelsen istället 
samlas för ett konstituerande möte. 
 

12. Mötet avslutas 
 

 
Protokollet justerat 
Kolbäck 2020-02-04 
 
 
 
 
…………………………………………   ……………………………………… 
Ann-Louise Borking, ordförande   Liselott Lagesson, kassör  


